
 
 
 
 
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
 
Schriftelijke vragen over Prep-zorg in Rotterdam 
 

  Rotterdam, 13 september 2019  
 
 

Geacht college, 
 
Na langdurig uitstel zijn GGD’s in Nederland sinds 1 augustus jl. bevoegd het middel pre-
expositie profylaxe, beter bekend als Prep te verstrekken aan groepen met een verhoogd 
risico op HIV-besmetting. Het middel, dat een effectieve bescherming biedt tegen HIV-
besmetting, is momenteel echter niet voldoende beschikbaar bij de GGD Rotterdam-
Rijnmond door een gebrek aan budget vanuit het Rijk en capaciteit bij de GGD.1 
 
HIV is nog altijd niet te genezen, maar steeds beter te voorkomen. Het voorkomen van 
HIV-besmettingen past één op één bij de ambities van dit college om Rotterdammers 
gezond te houden door preventie. Rotterdam kent zo’n 3.000 mensen met HIV en daar 
komen er jaarlijks helaas ongeveer 100 bij. Door risicogroepen toegankelijke Prep-zorg te 
bieden, kunnen we het aantal nieuwe besmettingen omlaag krijgen. 
 
Doordat het aantal cliënten dat Prep via de GGD verstrekt krijgt zeer beperkt is, zijn zij 
afhankelijk van hun huisarts. GroenLinks hoort echter dat de huisartsen lang niet altijd 
meewerken aan de wens van de gebruiker. Ook de kosten van het middel (aangezien 
vergoeding nog altijd niet geregeld is) weerhoudt mensen van het gebruik van Prep. 
 
GroenLinks wil dat Prep-gebruik een toegankelijke preventiemethode voor Rotterdammers 
wordt. Daarom hebben we de volgende vragen voor het college: 
 

1. Klopt het dat Prep momenteel niet voldoende beschikbaar is bij de GGD Rotterdam-
Rijnmond? 

2. Wat kan het college doen om Prep zo snel mogelijk via de GGD beschikbaar te 
stellen aan Rotterdammers die dit nodig hebben? 

3. Aan hoeveel Rotterdammers verstrekt de GGD op dit moment Prep en is er een 
stijging zichtbaar sinds 1 augustus 2019? 

4. Is er een wachtlijst voor mensen die Prep willen gebruiken en zo ja, wat kan de 
gemeente doen om zo veel mogelijk geïnteresseerden op een verantwoorde manier 
aan Prep te helpen? 

5. Bij hoeveel Rotterdammers vormen de kosten van Prep een barrière om het middel 
te gebruiken? Wat kan het college doen om deze barrière weg te nemen? 

6. Is het college bereid om, in samenwerking met de GGD Rotterdam-Rijnmond, in 
gesprek te gaan met huisartsen over nut en noodzaak van Prep en daarmee meer 
Rotterdammers in staat te stellen zich te beschermen tegen HIV-besmetting?  

 
1 https://www.ad.nl/rotterdam/veel-vraag-naar-anti-hiv-pil-bij-ggd-maar-het-is-geen-
vrijbrief-voor-onbeschermde-seks~a20321a5/  

https://www.ad.nl/rotterdam/veel-vraag-naar-anti-hiv-pil-bij-ggd-maar-het-is-geen-vrijbrief-voor-onbeschermde-seks%7Ea20321a5/
https://www.ad.nl/rotterdam/veel-vraag-naar-anti-hiv-pil-bij-ggd-maar-het-is-geen-vrijbrief-voor-onbeschermde-seks%7Ea20321a5/


7. Is het college bereid om een voorlichtingscampagne te starten om de bekendheid 
van Prep bij de doelgroepen te vergroten, verstandig gebruik te stimuleren en de 
maatschappelijke vooroordelen over het gebruik van Prep weg te nemen? 

8. Is het college bereid op zeer korte termijn een lobby naar het kabinet te starten om 
de problemen bij de verstrekking van Prep op te lossen? 

 
We kijken uit naar uw antwoord. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Peter Jan de Werk 
 


